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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Bengt Lyngbäck (Skype), HSO 

Ann-Cristin Broberg (Skype), HSO 

Louise Lindström (Skype), DHRS 

Kristofer Erlandsson (Skype), HSO 

Sirkka Husso (Skype), SRF 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Karina Uddén, förvaltningschef  

Amanda Broman, sekreterare 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 14 oktober 2020, kl. 16:30 – 17:30 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4, samt digitalt via Skype 

Justerat den 2 december 2020 

 

 

         
Bengt Lyngbäck    Kristofer Erlandsson 

Ordförande     Justerare 

 

 

 

Amanda Broman 

Sekreterare  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Bengt Lyngbäck. 

§2. Dagordningen fastställdes 

Dagordningen fastställdes. 

§3. Val av sekreterare 

Amanda Broman valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Kristofer Erlandsson. 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll.  

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss av ”Utredningen om planering och 

dimensionering av komvux och gymnasieskola (SOU 2020:33)” 

AMN 2020-0653-1.6 

 

Förvaltningschef föredrog ärendet.  

 

Rådet framförde synpunkter kring att det är viktigt att det är möjligt 

att anpassa utbildningar för att vara tillgängliga för och attrahera 

personer med funktionshinder. För att kunna göra detta behövs en 

möjlighet till att på regional nivå göra bedömningar kring behov av 

och utformning av utbildning. 

 

Yttrande över remiss av ”Stockholms stads program för att 

motverka hemlöshet 2020-2025” 

AMN 2020-0755-1.6 

 

Förvaltningschef föredrog ärendet. 

 

Rådet lyfte att det är viktigt att det finns tillräckligt med resurser till 

stödinsatser för att arbeta att personer med neuropsykiatriska 

diagnoser eller psykisk sjukdom inte hamnar i hemlöshet eller ta sig 

ur hemlöshet. 

 

Arbetsmarknadsförvaltningens uppföljning av verksamhet och avtal 

inom kommunal vuxenutbildning 

AMN 2020-0623-1.3 

 

Förvaltningschef föredrog ärendet. Förvaltningschef redogjorde 

även kort för det nytänkande och innovativa arbetssätt som 

genomsyrat den senaste upphandlingen av vuxenutbildning. 

 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

 

Månadsrapport för september 2020 

AMN 2019-0395-1.2.1 

 

Förvaltningschef föredrog ärendet. 

 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Anmälan av beslut fattade av tjänsteman enligt delegation 

Rådet lyfte att de gärna tar del av den film som projektet Spången 

beslutat om att ta fram. 

 
§7. Ändring av datum för nämndsammanträde och FHR 

Arbetsmarknadsnämndens sammanträde den 17 november ställs in 

och sammanträdet i december flyttas till den 8 december istället.  

 

Med anledning av det blir nästa möte med rådet för 

funktionshinderfrågor den 2 december 2020. Mötet med FHR den 

11 november och mötet med FHR den 9 december ställs båda in. 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Rådet lyfte att det fortsatt är problematiskt med digitala möten då 

tekniken krånglar. Rådet önskar att det kunde finnas andra lösningar 

än Skype för digitala möten. 

 

Rådet utryckte också glädje över att den fråga om att tillgängliggöra 

färger i tertialrapporter och verksamhetsberättelse nu är löst, och att 

de är möjliga att ta del av för alla. 

§9. Fortsättning av diskussion om samarbete gällande rapporten 
utvärdering av Stockholms stads råd för funktionshinderfrågor 

Rådet tar kontakt med stadsledningskontoret gällande vad status för 

ärendet är. 

§10. Övriga frågor 

Förvaltningschef informerade om att Integrationspakten är en del av 

nämndens verksamhet. Just nu genomförs en uppföljning av 

Integrationspaktens arbete, där paktens medlemmar görs delaktiga.  

 

Ordförande tipsade om konferensen The Road for Employment den 

10 december. Konferensen genomförs av Svenska föreningen för 

Supported Employment. 

§11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 2 december 2020, (kl. 15.30 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 16.30).  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§12. Mötet avslutades 

Ordförande tackade för deltagandet.  


